



嘉華建築材料有限公司

K. Wah Construction Products Limited

嘉華建築材料有限公司（嘉華建材）於1979年成立，致力為建築業提供優質的混凝土牆磚及路面磚。作為建築材料行業的領導者之一，嘉華建材致力研發高性能的產品。而作為一個有承擔的良心企業，嘉華建材引入先進的環保技術於生產上，利用再造材料——建築廢料和玻璃廢料取代主要材料，來製造環保牆磚及環保路面磚，從而減少可回收物料的棄置量，減輕堆填區的負擔。

嘉華建材積極發展高性能牆磚及路面磚業務的同時，亦履行企業社會責任及致力推動環境保護工作。嘉華建材積極與環境保護署及非政府組織開拓合作空間，從社區回收玻璃廢料作循環再造。自2007年起，嘉華建材推出一項可持續

發展的環保合作計劃，名為「Life Paving Programme」。透過回收再造工程承辦商的廢棄路面磚，重新製成新的路面磚使用，既可幫助節省主要原材料的使用，同時減輕公眾堆土區的負擔。

而嘉華建材位於環保園的廠房，配備先進的製磚機，由混凝土拌合到產品養護以及產品包裝過程，均採用自動化生產操作。符合各政府部門、英國標準及ISO9001認證，為業界提供既專業而不失美觀的環保磚。

Established in 1979, K. Wah Construction Products Limited (KWCP) is dedicated to supply the construction industry with quality concrete blocks and pavers. Being one of the industry leaders, KWCP is committed to developing high performance products. As a responsible corporate citizen, KWCP is also devoted to bringing the environmental technology to its production process to recycle construction and demolition waste (C&D waste), and waste glass -- to replace a portion of virgin aggregate in the production of eco-blocks and eco-pavers, which help reduce the burden on landfills with less dumping of recyclables.

Being constantly involved in the development of high performance blocks and pavers, KWCP also plays its part in social responsibility and environment protection. KWCP actively collaborates with the Environmental Protection Department and non-government organizations (NGOs) to collect waste glass from the community for recycling. And with the aim of creating a sustainable paving industry, KWCP has launched the "Life Paving Programme" and worked closely with its contractors to collect waste pavers for recycling into new pavers since 2007, which helps to conserve virgin aggregates and reduce stress on public fill bank.

The block plant in the EcoPark has equipped with advanced block machines with automated production line in batching, curing and packing, which produces various eco-blocks and eco-pavers that are not only environment friendly, decorative and functional, but also complied with various government specifications, BS standard and ISO 9001 accreditation.

嘉華建築材料有限公司

成立年份：1979年

循環再造項目：回收再造建築廢料和玻璃廢料

廠房投入運作日期：2014年11月

廠房佔地：10,000平方米

公司網址：www.kwcm.com

電郵地址：teresalai@kwcm.com

電話號碼：(852) 2328 7703

傳真號碼：(852) 2793 3908

聯絡人：黎嘉慧小姐

K. Wah Construction Products Limited

Year of establishment: 1979

Main trade: Recycling of construction and demolition waste, and waste glass

Operation commencement: November 2014

Area of lot: 10,000 square meters

Website: www.kwcm.com

Email: teresalai@kwcm.com

Tel: (852) 2328 7703

Fax: (852) 2793 3908

Contact person: Ms. Teresa Lai